

Huaxia South Chinese School Weekly News  
Aug. 21, 2016

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

希望大家都有一个美好的夏天！转眼就是9月，我们的新学年将在9月10日开始。您可以在8月底上网查询我们的校历。

我们的办公室和老师们在暑假，用了很多的时间和精力来准备新学年，迎接我们的孩子们回到学校。各个年级的老师们和蔡扬教务长、龚婵教务长紧密合作，利用暑假的时间编制了教学大纲，重新编写了教案。

在王剑卫校长的协调和努力下，2016—2017 学年，在原本就丰富多彩的文化课基础上，我们又开设了诸多新的文体课，如“儿童绘画与手工”，“儿童和成人声乐课”，“秋季儿童足球俱乐部”，“舞狮基础”等。

新学年在廖山漫教务长的牵头下，我们将会在中国的中文教育中，穿插更多文化的内容，全方位的帮助孩子们“学在南部，乐在其中”！

学校即将在9月10日开学，为了确保开学第一天的顺利运作，请还没有注册的家庭，可以在8月底前完成注册报名交费。这样我们才有足够的时间来订购分发教科书，安排老师和TA，完成教室的分配等工作。学校的逐步规范和正规，教育改革的推进，都需要每一个家庭的支持和协助。

欢迎和感谢各位加入华夏南部的大家庭，期待新学年的开始！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2016年8月21日

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,

I hope you and your children are having a wonderful summer! Our administrative team and teachers have spent a great deal of time and energy preparing to welcome our students back to school on September 10th. The school calendar will be post on school website by the end of August.

Our teachers work closely with Dean Cai, and Dean Gong, to complete the syllabus and lesson plans during the summer.

Thanks Vice Principle Jason Wang for his hard work. The school will provide more enrichment class, such as "kids painting and handcraft", "Adult and children singing class", "Fall kids soccer club", "Lion Dance foundation", and so on.

Follow Dean Liao's lead, we'll involve more culture education into our curriculum. Help our kids "learning and enjoying in South Chinese School"!

The first day of school is 9/10/2016. Please finish your registration and payment ASAP. We need your help to make sure a smooth first day of school.

Thanks for joining the Huaxia South Chinese school! We are looking forward to see you and your family soon!

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

08/21/2016